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 32.23.22 –סיכום ישיבת מועצה : הנדון
 כללי

 3התכנסה ישיבת מועצת אגודת הסטודנטים של האוניברסיטה הפתוחה .32..223תאריך ב 13

 33בקמפוס קלאוזנר ברמת אביבהפתוחה הפגישה התקיימה בקמפוס האוניברסיטה  23

 :רשימת הנוכחיםפירוט  3.

 נציגי קבע של הפגישה

 נוכחות תפקיד אורח/חבר שם משפחה שם
 V נשיא האגודה, ר ועד מנהל "יו חבר מועצה שבקו שחר

 X נשיא.ס, חבר ועד מנהל  חבר מועצה שפירא ליאור

 וייסבורד גדליה
 

 X נשיא.ס, חבר ועד מנהל  חבר מועצה

 V הנהלה, ר אגודה"יו חברת מועצה לוי יוכי

  חבר מועצה אחד העם בועז
X 

 V  חבר מועצה אסמן איתי

 X  חבר מועצה באום אלון

 X  חבר מועצה בלמס איציק

 X  חבר מועצה בן סימון רועי

 V  חברת מועצה דוד בשמת

 X  חבר מועצה חבני מתנאל

 X  חברת מועצה יפה נטע יסכה

 X  חברת מועצה לוי שני

 X  חברת מועצה לזר בתיה
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 :הישיבה עסקה ב43

 עדכונים תקופתיים3 א

 (הצעה נמשכה) –הצעה של חברי ועד מנהל שחר שבקו וליאור שפירא   - שינוי דמי רווחה 3ב

 בחירות לועדת המכרזים והכספים 3 ד

 יוכי לוי ' ר האגודה הגב"הצעה של יו  -פרויקט חדש בחברה הערבית  .ה

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 נציגי קבע של הפגישה

 נוכחות תפקיד אורח/חבר שם משפחה שם
 V  חבר מועצה מלקו אמרה חנן

 X  חבר מועצה מנשה עומר

 X  חבר מועצה סוויסה מאיר

 V  חבר מועצה עובדיה שלומי

 X  חבר מועצה עזריה אדם

 X  חברת מועצה צרפתי ענבל שרה

 X  חבר מועצה קובי דור

 V  חברת מועצה מור בר

 V  חבר מועצה קלמינסקי יעקב

 X  חבר מועצה רפפורט יצחק

 X  חבר מועצה אהרנבייב אליאור

 V  חבר מועצה שחר ניצן

 V  חבר מועצה דגן חיים

 X הישיבהמזכיר  כהן עידן

 

 V מבקר האגודה קבע אורח הדר גיא
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 :פתח הישיבה

 :יוכי לוי –ר האגודה "י יו"להלן עיקרי ההתייחסויות שהוצגו ע .5

 ,פניות לעובדי האגודה רק דרך הילה3 הילה אבגי המנכלית החדשה תיהיה זמינה לחברי המועצה –עזבה והוחלפה  מנכלית

 

 (1665, .155)תעלה  זה העלות של המלגאים עליית מחירים עקב האינפלציה של הקורס בעקבות

 

  ועדות משמעת

 ,3תיקים שנסגרים בשבוע בזמן שיש מאות תיקים בועדה 8יש , יש התקדמות מאד איטית 

בעניין של ועדת משמעת למנהלי קבוצות וואטסאפ בגין מכירת עבודות 3 פ"פעלנו מול הדיקן ומול היועצת המשפטית של האו 

 3בקשר רציף עם הנציג שלנו רועי דיין3 לסטודנטים

 יתןסטודנטית שמטופלת במרכז א* 

 

 אנגלית

הסכימו שניתן לעשות שינוי יעיל לטובת 3 פעלנו מול הגורמים באוניברסיטה3 היה משבר של האנגלית ברמת מתקדמים ב 

פתחנו להם מרתון לפני הבחינה עם חונכים בעקבות הלחץ שהם היו נתונים 3 כמו הכנסת מבנה סינתזה לבחינה3 הסטודנטים

 3היו שערערו ונימקו וקיבלו את הנימוק 3בסוף כמעט כולם עברו את הבחינה3 בו

ברמה בסיסית שמוכרת ממכרז איתן עם לקויות  62כמו סטודנטית בת 3 עזרתי לסטודנטים שלא עברו -פנו אליי מכל הרמות

מחר אני 3 שלא עברה פעמיים את הקורס ברמה של מתקדמים ב .5גם סטודנטית בת , ראיה שכבה לה הנגן באמצע הבחינה

  להםרוצה להראות 

 :מסקנות

לנסות להקל עליהם את 3 2( הודעות בערב אחד .8רשמו לי הועברתי לדיקן כ )הם לא הגיבו לסטודנטים שפנו אליהם 3 1 

אולי במקום שאלות מראש שיתנו מאמר אחד , לתת להם דרכים לעבור את הבחינה כמו מבנה סינתזה3 .3 כמות המטלות

 3וגם מרתונים מסודרים עם מרצים3 ה הזוס ברמ"לפתוח סל3 34 מראש כמו בבן גוריון

 

 מועדון הדיבייט 

 (במדריד בינואר -מאמנת זכה בנאום הטוב ביותר3 ע)הביא הצלחות מאליפות אירופה ינואר  

 

 מסיבות פורים 7

ם נשמח לתת לכם אבל מי שמבקש כרטיסי3 כרטיסים מוגבל' מס -צומת כנות , תל חי, יגור, א"בת 2, באר שבע, בירושלים: 

  3שיגיע

 

 3מקומות 4סרטים קולנוע סגרנו לפסח 

 

 

  מועדון בין השורות 

 3פותח סמסטר חדש ויש כבר נרשמים חדשים בנוסף למה שיש כבר
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 שתפ עיריית פתח תקווה

 (עודד פז+ פאר טסי : בפארק יד לבנים  .3..מסיבת סטודנטים + מירוץ ) 

 

  משלחת לפולין 

 3ליאור שפירא דחף ואנחנו וסייע בתכנון( האגודות שיוצאות איתנו המשלחת הכי גדולה מתוך כך )

 

  ם"משלחת של מודל האו

משתתפים מסבסדים כמו כל  ..4הם יתחרו מול מועדונים אחרים מכל העולם בסביבות 3 משתתפים 15לגרמניה כרגע  1435

 משלחת

 

  .מתכננים משלחת לפולין ולספרד

 

 .חדשיםמפגשי פתיחת סמסטר לסטודנטים 

 

 .קמפוסים עד עכשיו 52חלוקת מתנות ב

 

-   אקדמיה

קורסים שהם אינפי  5כולל )הנחה לחבילה של כל הקורסים המתמטיים  25%-הנחה לקורס בודד ו mishay  15%התחלנו עם 

 (ומתמטיקה בדידה 2אלגברה לינארית , 1אלגברה לינארית , 2אינפי , 1

 הכלכלהניתן לכלול בחבילה גם את קורסי ** 

 

 ללא .12למשלמי רווחה ו ..1  בסוף מרץ3 במחיר סמלי -סדנה איך למצוא עבודה בהייטק

 

 ללא .12למשלמי רווחה ו ..31 קורסי לינקאדין מחזור שביעי נפתח

 

  3אנחנו שואפים לפתוח גם באנגלית כקורס מתקדמים ב, גם לסטודנטיות בבית ברכה, ס גם לחברה הערבית"סל

 

, ...,28מבוא לפסיכולוגיה 3 )רכישות של מרתונים₪  ...,62כמעט -מאוקטובר -מתחילת שנה תקציביתהכנסות  -מרתון

3 חדוא כלכלה וניהול, חדוא ב  3מרתון בחדוא א, 1מבוא בלינארית 3 אווה'מבוא למדעי המחשב ושפת ג ...0כימיה כללית גם 

 (יתמרתון באנגלית לדוברי ערב3 מרתון בשיטות מחקר3 מרתון באנגלית

 

 ברלינגטון אינגליש

 

 3יש מלגות שאנחנו מפרסמים -מילגות
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 החברה הערבית

  (נצרת3 טמרה , חיפה, סחנין, ירושלים, עכו, ועדי ערה: קמפוסים 8)בוקר אגודה בכל הקמפוסים הערביים  עשינו

 כריסמס בנובמבר עם הזמר איאד טונוס

 

 ס "סל

  3קבוצות לחקורסים שונים שהיה ביקוש 38 קבוצות לאנגלית מתקדמים א ובסיסי 2היו  

 

 .15) 6846סטודנטים והכניס לנו  .2ו השתתפו בו  ..58קורס עברית מדוברת נפתח קורס נוסף בסמסטר הקרוב עלה לנו 

  ( 3לסטודנט

 

 .עשינו טיול בספטמבר בנחלי הצפון

 

- עשייה של חברי מועצה

 

 3פירא קידם את נושא המשלחת לפוליןליאור ש

 

 3שלומי תכנן את עניין קורס עזרה ראשונה

 

 3בשמת דוד סיפרה על התא הפולטי

 

 3וגם מועדון יזמות אופטק3 בוקר גיבוש ומשחקים –קמפוס באר שבע   קידם את  יעקב קלמינסקי

  

 

-  מחלקת מעורבות חברתית ומלגות

 

 3חדש שפועל וקיים שביעות רצון אצל המשתתפים במועדוןמועדון יזמות    -Op-Tech  מועדון

 

עברנו על תוצאות סקר שפרסמנו לקהילה 3 בנושא הקהילה הגאה ופורסם בניוזלטר" בחן את עצמך"מלגאי הכין  -התא הגאה

 333לגבי הצרכים שלהם וכו, הגאה 

 

 3עדיין ניתן להרשם לשפות האחרות , רוב סגרנו גם הרשמה לתגלית אנגלית הק3 פרסום תכנית ממש מגניבה שלהם  -תגלית

 

  :לסיכום

 

פונים ומקבלים 3 הסטודנטים צורכים קורסים אקדמיים  ,משלמי דמי הרווחה עלו משנה קודמת: שביעות רצון הסטודנטים

, יםמכונת קפה בירושל, מקרוגל בבאר שבע, רכשנו להם מקרר בחיפה3 מענה פרטני לכל אחד שפונה3 מגיעים למסיבות3 מענה

שוקלים גם להכין משהו , הכנו מיתוג של האגודה ברמת אביב -הדגש שלי הוא גם על הנראות3 א הולכים לפתוח קפיטריה"בת

  3יפה בחיפה

 :לאישור המועצה -הוספת פרויקט חדש
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  ..81עלות הקורס  -לגבי הסעיף תקציבי

  3..246)מחזורים של הקורס  .כרגע מחשבת לפי  

כי  ...,.1השתמשנו ב  (אם צטרך עוד אבוא למועצה לבקש) ....32 = אות מפרס דיקנית הסטודנטיםבהוצ₪  ...5נותר לנו 

  3...45בנוסף לפרס למילגת מילואים 3 היו פחות מועמדים

 

  3...15מחזורים זה יוצא סביב  .סטודנטים ל    ..צפי ל .15סטודנט ישלם  -

 3תהוצאה שלא חוזר₪  ...5כלומר הסבסוד שלנו זה סביב 

 

 

 :לאישור המועצה -הוספת פרויקט חדש

  ..81עלות הקורס  -לגבי הסעיף תקציבי

  3..246)מחזורים של הקורס  .כרגע מחשבת לפי  

כי  ...,.1השתמשנו ב  (אם צטרך עוד אבוא למועצה לבקש) ....32 = בהוצאות מפרס דיקנית הסטודנטים₪  ...5נותר לנו 

  3...45למילגת מילואים בנוסף לפרס 3 היו פחות מועמדים

 

  3...15מחזורים זה יוצא סביב  .סטודנטים ל    ..צפי ל .15סטודנט ישלם  -

 3הוצאה שלא חוזרת₪  ...5כלומר הסבסוד שלנו זה סביב 

 

 (הצעה נמשכה) –הצעה של חברי ועד מנהל שחר שבקו וליאור שפירא   - שינוי דמי רווחה .2

 

 .מאחר והוגשו פחות מועמדויות ממקומות כל מי שהגיש מועמדות נבחר - בחירות לועדת המכרזים והכספים  ./

 

 יוכי לוי ' ר האגודה הגב"הצעה של יו  -פרויקט חדש בחברה הערבית  . .4

 

 3ם"אמיר/ ר "פרויקט הכנה למבחני אמי, ן בבקשה להקמת פרויקט חדש במחלקת חברה ערבית/אני פונה אליכם

 3כ"סה₪  ...,5כך שהעלות בפועל היא ₪  ...,15אמור להניב הכנסה של ₪  ...,.2הפרויקט שעלותו הצפויה הינה 

היות וכרגע , ם לחברה ערבית"ר אמיר"עלה מהשטח הצורך לתוספת  פרויקט הכנה למבחני אמי: הסבר קצר על הפרויקט
ות מהסיבה שכבר אין לנו סעיף תקציבי שמתאים לכך וכמו כן התקציב במחלקה הערבית מאד קטן ביחס לשאר המחלק

 3 שעד שנה זו לא היו הרבה פעילויות ובעלי התפקידים התחלפו, הוסברה בעבר

בקמפוסים עם " בוקר אגודה"מפגשי : להלן אפרט את הפרויקטים הקיימים במחלקה הערבית שהתקיימו עד עכשיו
ס בקורסים "סל( רמה בסיסי ומתקדמים א)פרויקט סטודנט למען סטודנט באנגלית , כמות גדולה של סטודנטים מהמגזר

ובעתיד מתוכנן עוד אירוע תרבות למגזר וכן   אירוע קריסמס בנצרת, י קורס עברית מדוברת"סיוע בעברית ע, שונים
 3פרויקט עשייה חברתית

שנותרו מהתקציב של פרס דיקנית ₪  ...,5 : ישוב הוא באופן הזההח, ₪ ...,.2: החדש עלות הפרויקטפירוט 
₪  ...,15תוספת של ( + השנה היו פחות מועמדים לפרס) 11הסטודנטים ממחלקת מלגות ומעורבות חברתית סעיף ו 

 ₪3 ...,15שיקוזזו בצד ההכנסות בסכום זהה של 

עלות 3 סטודנטים .. -קורסים במשך השנה כשבכל קורס ישתתפו כ .ואנו מצפים לעשות ₪  ..8,2כל קורס עולה לנו 
 ₪ ...,15לקורס כך שסך ההכנסות המשוערות יהיו סביב ₪  .15ההשתתפות של הסטודנט היא 
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שנותרו מסעיף ₪  ...,5קט שהוצג כאן ואישור התקציב שלו כולל העברה של ההצבעה הינה עבור אישור פתיחת הפרוי
 3עבור הפרויקט 11ו

 

 :הצבעה להצעה  .1

 בעד – 4

 נגד -6

   הצעה נפלה

 ישיבה ננעלה 


